
PROTOKÓŁ Nr XXV/2020

z przebiegu XXV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2020 r.

od godziny 1200 do 1255 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Sławomir Ginter – Kierownik biura ds. gospodarki odpadami,

Michał Maliński – Główny specjalista ds. gospodarki odpadami,

Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji

Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki, 

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

6.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na 

lata 2020-2030;

3)  szczegółowego  sposobu i  zakresu  świadczenia  usług  w zakresie  odbierania  odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;

4)  odbierania  odpadów  komunalnych  z  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 

Wyrzysk, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne;
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5) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;

6)  zwolnienia  z  części  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym;

7)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas 

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;

8) nadania nazwy „ulica Topolowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

9) nadania nazwy „ulica Słoneczna” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

10) nadania nazwy „ulica Cedrowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku.

   7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

      8. Wolne głosy.

      9. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –  Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu organu. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad, a następnie zapytał, czy do 

przesłanego porządku obrad są uwagi, bądź propozycje zmian?

Zmian nie zgłoszono.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady  poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w biurze 

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem  możliwość  zapoznania  się  z  ich  treścią.  W związku 

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionych protokołów?

Uwag nie zgłoszono.
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W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia 

protokołu z XXIII sesji, która odbyła się 30 czerwca 2020 r. .

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXIV sesji, 

która odbyła się 13 lipca 2020 r. .

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady przypomniał, iż sprawozdanie zostało przekazane radnym wcześniej. 

Radny Stefan Wełniak wskazał, że Pani Burmistrz 20 lipca uczestniczyła w spotkaniu w Starostwie 

Powiatowym odnośnie trasy kolejowej Bydgoszcz-Piła-Krzyż-Kostrzyn. W związku z tym radny 

zapytał jakie stanowisko zajął Starosta oraz czy będzie podejmował jakieś kroki w tej sprawie?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że Starosta bardzo aktywnie włączył 

się w działania. Na spotkanie został zaproszony Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, który w tej 

chwili działa na rzecz zorganizowania spotkania i ustalenia terminu z parlamentarzystami i posłami, 

aby wraz z nimi zadziałali i spowodowali, aby ten projekt, który najbardziej dotyka mieszkańców 

Osieka  nad  Notecią  nie  był  realizowany  w  takiej  wizji  jaką  zaproponował  projektant. 

W poniedziałek ma być informacja kiedy do takiego spotkania dojdzie.
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Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. 6.    Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2020 r.;

Przewodniczący  obrad powiedział,  że  wszystkie  projekty  uchwał  były  bardzo  szczegółowo 

omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/230/2020,  która 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2020-2030;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/231/2020,  która 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

3)  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska poinformowała, iż projekty dotyczące gospodarki 

odpadami były szeroko dyskutowane na wspólnym posiedzeniu komisji. Projekty uchwał związane 

są  z  tym,  że  od  1  stycznia  2021  r.  będą  jako  gmina  prowadzić  własną  gospodarkę  odbioru 

i zagospodarowania odpadów komunalnych. Nie są to ostatnie projekty uchwał, gdyż przed nimi 

sesja  wrześniowa,  na  której  będą  procedowane  kolejne  uchwały.  Pani  Burmistrz  wskazała, 

że w jednej z uchwał, które są w dzisiejszym porządku obrad planują zmniejszyć o 2 zł kwotę, 

której  jeszcze  nie  znają,  która  będzie  wynikiem organizowanego  przetargu za  odbiór  odpadów 

komunalnych,  a  która  zostanie  pomniejszona  o  2  zł,  dla  tych  osób,  które  będą  kompostowały 

odpady biodegradowalne. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
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Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/232/2020,  która 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

4)  odbierania  odpadów  komunalnych  z  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy 

Wyrzysk, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15 radnych  -  15 głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/233/2020,  która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

5) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15 radnych  -  15 głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/234/2020,  która 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

6)  zwolnienia  z  części  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  właścicieli 

nieruchomości  zabudowanych  budynkami  mieszkalnymi  jednorodzinnymi  kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/235/2020,  która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

7)  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas 

nieoznaczony z dotychczasowym najemcą nieruchomości;
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15 radnych  -  15 głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/236/2020,  która 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

8) nadania nazwy „ulica Topolowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Przewodniczący  obrad powiedział,  że  wszystkie  projekty  uchwał  były  bardzo  szczegółowo 

omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
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W obecności  15  radnych  -  15  głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/237/2020,  która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

9) nadania nazwy „ulica Słoneczna” drodze wewnętrznej w Wyrzysku;

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 

Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

 ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15 radnych  -  14 głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/238/2020,  która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

10) nadania nazwy „ulica Cedrowa” drodze wewnętrznej w Wyrzysku.

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Przewodniczący  obrad powiedział,  że  wszystkie  projekty  uchwał  były  bardzo  szczegółowo 

omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniu, 

które odbyło się 25 sierpnia 2020 r. 
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Wobec  nie  nawiązania  dyskusji,  Przewodniczący Rady Miejskiej  przystąpił  do  głosowania  nad 

przyjęciem przedmiotowej uchwały.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Łukasz 

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności  15 radnych  -  15 głosami  ,,za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XXV/239/2020,  która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Ad.  7.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Dyskusji nie podjęto.

Ad. 8. Wolne głosy.

Radny  Stefan  Wełniak  zapytał  o  lampy  i  wymianę  kloszy  na  osiedlu  Ceramicznym w Osieku, 

o czym mówił na początku roku. Pani Burmistrz odpowiedziała wtedy, że będzie miała spotkanie 

z przedstawicielem Enei i będzie się starała o wymianę wnioskowanych kloszy. W związku z tym 

chciałby  wiedzieć,  czy  coś  w  tej  sprawie  się  dzieje?  Następnie  radny  zapytał  o  oświetlenie 

gwiazdowe,  gdyż  przy  remoncie  ul.  Głównej  i  ul.  Wyrzyskiej  w  Osieku  nad  Notecią  zostały 

usunięte  wtyczki  do  założenia  oświetlenia  gwiazdowego.  Już  w  ubiegłym  roku  mówił, 

że należałoby dopilnować, aby inwestor, który to robił założył je ponownie. Kontynuując radny 

wskazał,  że  wnioskował  o  założenie  lampy  przy  Szkole  Podstawowej  w  Osieku  nad  Notecią 

na ul. Staszica. Następnie Pan S. Wełniak zapytał o pomnik Chrystusa Króla, gdyż 2 września br. 

będzie rok jak pomnik został zdjęty z cokołów i zabrany do renowacji. Dostał opinię na ten temat, 

natomiast  nie  doczytał  się  w niej,  kiedy pomnik  po renowacji  będzie  z  powrotem postawiony. 

Mówca powiedział, że różne głosy chodzą na temat dowozu dzieci do szkoły. W związku z tym 

chciałby się dowiedzieć jakie firmy przystąpiły do przetargu oraz czy była to jakaś firma z gminy 

Wyrzysk. Pan S Wełniak powiedział, że radni podjęli uchwałę w sprawie przedłużenia terminów 
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płatności  rat  podatku od nieruchomości  wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność 

finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem  negatywnych  konsekwencji 

ekonomicznych  z  powodu  COVID-19,  na  podstawie  której  przesunięto  spłatę  rat  podatku  od 

nieruchomości do końca września. Są firmy, które ruszyły, ale nie wie, czy będą w stanie to zapłacić 

oraz  czy  nie  warto  by  było  się  zastanowić  i  Wysoka  Rada  będzie  musiała  podjąć  decyzję 

o przesunięciu spłaty do końca I  kwartału 2021. Być może obostrzenia,  które są w związku z 

pandemią będą mniejsze i będzie możliwość, aby ludzie nie zamykali firm i nie zwalniali ludzi, 

gdyż jeśli nie będzie zakładów pracy na terenie to będą uciekały dochody z tytułu podatku. 

Ustosunkowując  się  do  wypowiedzi  radnego Bogusława  Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  

odpowiedziała, że jeśli chodzi o oświetlenie i założenie lampy przy Szkole Podstawowej w Osieku, 

to te tematy są realizowane na bieżąco. Dopiero teraz ruszyły prace po okresie pandemicznym, 

natomiast żaden temat nie został odłożony. Odnosząc się do tematu oświetlenia gwiazdkowego Pani 

Burmistrz wskazała, że odbiór drogi jest planowany na koniec września. Oświetlenie, które w tej 

chwili zostało zdemontowane (wtyczki, uchwyty) muszą być zupełnie inne od tych, które były przy 

poprzednich słupach, gdyż były innego kształtu. Zlecane są nowe, gdyż zadaniem inwestora nie jest 

zakładanie nowych wtyczek. Na zamontowanie wtyczek musi wyrazić zgodę ten kto budował nowe 

słupy, gdyż nie wiadomo jakie są zasady gwarancji. Rozmawiać będą i jeśli tylko będzie zgoda to 

oświetlenie w Osieku nad Notecią będzie założone. Kontynuując Pani Burmistrz wskazała, że w 

opinii,  o  które  wspomniał  radny  nie  ma  terminów  wykonania  zadania.  Okres  pandemiczny 

przedłużył pracę. Jest zapewnienie wykonawcy, że w przyszłym tygodniu przyjadą elementy, które 

będą  pomnik  Chrystusa  Króla  tworzyły,  gdyż  kamieniołom,  z  którego  jest  określony  rodzaj 

kamienia ruszył w czerwcu. Ponadto podpisany jest aneks do umowy, gdyż należy takie aneksy 

podpisywać z wykonawcami w czasie  pandemii  i  jest  on terminowy do końca września.  Jeżeli 

chodzi o dowóz dzieci do szkoły Pani burmistrz poinformowała, że został ogłoszony przetarg, do 

którego stanęły dwie firmy: PKS oraz Dragon Karolewo.  

Radny Stefan Wełniak poinformował, że 27 stycznia 2017 r. zwrócił się z pismem do Pani Burmistrz 

odnośnie założenia lampy na ul.  Bohaterów (zupełnie z tyłu) w kierunku Małej Żuławki,  która 

miała być założona do 2019 r.  W związku z tym radny zapytał, czy będzie możliwość założenia tej  

lampy jeszcze w tym roku? Jeżeli  nie to prosiłby o ujęcie tego w budżecie na przyszły rok. Z 

poprzednim Zastępcą Panem T. Perlińskim objechali drogę ul. Leśnej w kierunku Małej Żuławki i 

miały być założone dwie lampy, ponieważ tą drogą chodzą dzieci do szkoły,  a jest tam bardzo 

ciemno. Jeśli byłaby taka możliwość prosiłby o ujęcie tego w przyszłym budżecie. Ponadto jeśli 

będzie taka potrzeba może zwrócić się z odpowiednim pismem do Pani Burmistrz. 
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Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że jeżeli chodzi o lampy to na ten rok 

wszelakie inwestycje zostały odłożone ze względu na sytuację, która się zadziała, a między innymi 

przebudowa dalsza oświetlenia, która była planowana została przełożona na rok następny, ponieważ 

finanse  niestety  są  inne  niż  zamierzali  ze  względu na  czas  pandemii.  Lampy,  o  których radny 

wspomniał są także w harmonogramem umieszczone i zgodnie z tym harmonogramem ma nadzieję, 

że będą mogli realizować zostaną zawieszone. 

Przewodniczący Rady R. Łuka poprosił, aby Pani Burmistrz powiedziała kilka słów na temat awarii 

oświetlenia jakie miało miejsce w Gminie Wyrzysk. 

Bogusława Jagodzińska –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  czasami  jest  tak,  że  oświetlenie 

zostaje wyłączone na bardzo dużym obszarze, nie z tytułu oszczędności, a z tytułu awarii. Awaria, 

która  miała  miejsce,  nie  była  tylko  w Gminie  Wyrzysk,  a  w całym okręgu,  sięgająca  z  Nakła 

i  Sadek.  Awaria  nastąpiła,  jak  to  często  bywa  w  sytuacjach  kiedy  nie  pracują  firmy,  czyli  w 

weekend, kiedy trzeba zgłosić to przez platformę i można to uczynić dopiero w Urzędzie, a nie 

przez telefon. Jeszcze do dziś pracują służby energetyczne na całym okręgu by uruchomić pozostałe 

źródła.  W tej  chwili  już  oświetlenie  na  terenie  Gminy Wyrzysk jest  włączone,  chyba że  radni 

wiedzą o jakiejś awarii, która nie została zgłoszona. Pani B. Jagodzińska poinformowała, że zawsze 

robione jest wszystko, aby jak najszybciej światło zostało włączone, natomiast nie może wysłać 

służb,  aby działały w danym temacie,  gdyż jest  to sprawa Energetyki.  Pani Burmistrz wyraziła 

nadzieję, że już do tak dużej awarii nie dojdzie. W tej chwili pogody i olbrzymie upały sprawiły, że 

doszło do awarii, gdyż potopiły się urządzenia, ponieważ są one bardzo czułe. 

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział, że wielu mieszkańców o to dopytywało.

Radny Piotr Radwański powiedział,  że w obecnej sytuacji na sesje nie są zapraszani goście. W 

związku z tym ma pytanie do Pani Burmistrz, czy czy wie coś na temat chodnika, który miał być 

budowany w Gleśnie? Następnie radny zapytał Przewodniczącego Rady, czy butelki na sesję będą 

już  tylko  plastikowe,  a  woda  nie  będzie  podawana  w  szklanych  karafkach?  Kończąc  radny 

powiedział,  że często spaceruje na wyrzyskich bulwarach i zapytał, czy nie można by oczyścić 

trzcinę przy rzece?

Ustosunkowując  się  do  pytania  dotyczącego  budowy  chodnika, Bogusława  Jagodzińska  –  

Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  ma  informację,  iż  został  wyłoniony wykonawca.  Z gminy 

Wyrzysk na te inwestycje przeznaczono 40 tys. zł. Oferta, którą złożył wykonawca tj. Feed-Tel jest 

o 16 tys. zł niższa od planowanej kwoty, czyli 80 tys. zł i inwestycja ma być od razu realizowana. 

U Pana W. Nowickiego kierownika ref. IRiGK jest pełna informacja na ten temat. Odnosząc się do 

tematu  trzciny,  Burmistrz  Wyrzyska  odpowiedziała,  że  tam  gdzie  mogą  czyścić  to  to  robią, 
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natomiast  trzcina  rośnie  również  na  działkach  prywatnych,  starają  się  zawsze  porozumieć  z 

właścicielem, aby przeczyścić.

Ustosunkowując  się  do  pytania  radnego  P.  Radwańskiego, Przewodniczący  Rady  R.  Łuka  

powiedział,  że  tak  samo  jak  radny,  on  również  jest  zwolennikiem  jak  największego  unikania 

napojów  w  opakowaniach  plastikowych,  czyli  całkowitego  wyeliminowanie  tych  pojemników. 

Jednak  z  uwagi  na  panującą  pandemię  postanowił,  że  każdy  będzie  osobiście  korzystał  z 

pojedynczego  pojemnika.  Gdy  tylko  to  będzie  możliwe,  powrócą  do  stosowania  pojemników 

wielokrotnego użytku, czyli szklanych. 

Radny Stefan  Wełniak  powiedział,  że  jadąc  na  sesję  zauważył,  że  kaczki  w wyrzyskim stawie 

„chodziły”.  W związku  z  tym  prosiłby  zwrócić  się  do  odpowiednich  służb. Wie,  że  było  to 

czyszczone i tama działa. Kontynuując radny powiedział, że na starej drodze, która prowadziła do 

ceramiki, koło bocznicy kolejowej jeżdżą bardzo szybko auta, o czym informowali go mieszkańcy. 

Radny zapytał, czy w tej sytuacji przed przepompownią nie można by postawić barierek?

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że sprawdzi co da się zrobić w sprawie 

barierek, natomiast na stawie była zgłoszona awaria tamy i zapory. W związku z tym wody nie 

było, aczkolwiek wiedzą, że jest tak duże zamulenie stawu.

Radny  Mateusz  Jaremko  powiedział,  że  otrzymał  odpowiedz  odnośnie  małych  wspólnot.  Nie 

zauważył ale od 1 stycznia 2020 r. zmieniły się przepisy i mała wspólnota jest od 1 do 3 lokali, a nie 

jak  kiedyś  od  1  do  7  lokali,  więc  pozostałe  przechodzą  w dużą  wspólnotę.  Zmieni  to  bardzo 

sytuację  na  wsiach,  gdzie  są  wspólnoty  większe.  Chciałby  się  dowiedzieć  jakie  ciążą  na  tych 

wspólnotach  obowiązki,  czy  muszą  mieć  swój  Zarząd  oraz  czy  mają  możliwość  przejścia  pod 

instytucję  gminną,  która  zajmowałaby się  ich  sprawami.  Radny powiedział,  że  niedługo trzeba 

będzie składać deklaracje i jeżeli niektórzy mieszkańcy będą musieli mieć założoną wspólnotę to 

chciałby,  aby  po  1  stycznia  2021  r.  ludzie  wiedzieli  w  jakiej  sytuacji  są.  Czy  muszą  założyć 

wspólnotę i składać wspólną deklarację na cały budynek, aby mieć porządek i ogólny pogląd na te 

sytuację. 

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska odpowiedziała, że ze względu na to, że również dla 

niej są to tematy nowe, odpowie na piśmie, gdyż nie chciałaby nikogo wprowadzać w błąd. 

Radny Stefan Wełniak  podziękował za pismo, które zostało wysłane do PRGOK. Poinformował, 

że przeczytał  je dwukrotnie i  jest  to dowód na to, że będą walczyć.  Tak jak mówił na komisji 

i potwierdza tu, nie dadzą złotówki Związkowi. Kończąc potwierdził, że jest tego samego zdania co 

Burmistrz Wyrzyska. 

Bogusława Jagodzińska  –  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  zarówno  radny Stefan  Wełniak, 

pozostali radni i ona są przede wszystkim, by służyć mieszkańcom i o dobro mieszkańców i Gminy 
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dba. Tak czyni i tak robi, a bardzo miło jak wszyscy w ważnych sprawach są razem i się wspierają. 

Kończąc Pani Burmistrz powiedziała, że będzie walczyła do końca by gmina Wyrzysk i mieszkańcy 

nie ucierpieli z tego rozwodu Związkowego. 

Ad 9. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie  12:55 Przewodniczący Rady 

zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska            
podinsp. ds. obsługi rady gminy           
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